



PLAYBAOZI Versioned Product Update Policy

Here are the rules regarding PLAYBAOZI Versioned Products life cycle.

When purchasing a Versioned Product, you are agreeing to this policy.

- When buying a versioned product perpetual license from PLAYBAOZI you are obtaining a lifetime license to use the product within the scope of that major version.
- Product files will be available for download from your PLAYBAOZI account up to 3 years' time after which we archive outdated products that have been updated to a new major version. If you still want to download such product after 3 years - contact us through PLAYBAOZI support and ask us to send you the files manually. We will gladly do so. We just don't keep those outdated files longer than 3 years on the server.
- If/When there's a minor update to a Versioned Product we will add it to your PLAYBAOZI account for free so you will always be able to download the latest minor version until we release a major version and mark the old one as outdated.
- To use the next major version of a Versioned Product, you will need to buy that new major version.

For example:

If you're buying a Versioned Product version 1.0.

You will be able to use the latest version when it's updated to 1.0.2 or 1.5. or 1.9.99...

Every minor update will be added to your PLAYBAOZI account, for free.

But if/when we move on with our product to the next major version like 2.0.

Then you will still be able to use all the versions within the version 1.0. (The version you previously purchased).

And also download the purchased files up to 3 years from the time we updated the product to version 2.0.

But if you want to use the version 2.0 and above you will need to buy that new major version.

Status: November 2021



玩包子版本的产品更新政策

以下是玩包子版本化产品生命周期的规则。

当购买版本化产品时，您即同意此政策。

- 当你从玩包子购买版本产品的永久授权时，你就获得了在主要版本范围内使用产品的终身授权。
- 产品文件将从您的玩包子账户下载长达 3 年的时间，之后我们存档已更新到新的主要版本的过时产品。如果您在 3 年后仍想下载该产品-通过玩包子支持联系我们，并要求我们手动发送文件。我们很乐意这样做。我们只是不会把那些过期的文件保存在服务器上超过 3 年。
- 如果/当有一个版本产品的小更新，我们会把它添加到你的玩包子帐户免费，这样你就可以下载最新的小版本，直到我们发布一个主要版本，并把旧版本标记为过时的。
- 要使用版本化产品的下一个主要版本，您需要购买新的主要版本。

例如:

如果您购买的是版本化产品版本 1.0。

当它升级到 1.0.2 或 1.5 时，您将能够使用最新版本。或 1.9.99...

每个小更新将添加到您的玩包子帐户，免费。

但是如果/当我们继续我们的产品到下一个主要版本，比如 2.0。

然后您仍然可以使用 1.0 版本中的所有版本。(您之前购买的版本)。

并且从我们将产品升级到 2.0 版本的 3 年内下载所购买的文件。

但如果你想使用 2.0 或更高版本，你需要购买新的主版本。

状态:2021 年 11 月